

SpLitt

# Styrelsemöte 2021-09-21 16:15- Protokoll

---

21 September / KL. 16:15 / Zoom

**Ordförande: Salina Söderberg**  
**Vice Ordförande: Frida Endertorp**  
**Kassör: Valdemar Linhem**

**Ledamot: Alma Thunberg**  
**Ledamot: Tilde Norberg**  
**Ledamot: Kelly Helsing**  
**Ledamot: Wilma Löfgren**  
**Ledamot: Alice Tjärnén**  
**Ledamot: Sofia Njurin**  
**Ledamot: Valdemar Linhem**  
**Ledamot: Mimmi Jacobsson**  
**Ledamot: Lucas Näsström**

## Formalia

F1 Möte öppnas

F2

Val av sekreterare: Frida Endertorp

Val av justerare: Sofia Njurin

F3 Fastställa föredragslista

## Information

### I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

### I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info

Humsek har ej startat med möten än.

### **I3 Nytt från SAMO**

SAMO tar upp eventuell info

Ingen ny information från Samo.

### **I4 Ekonomisk rapport**

Kassör tar upp eventuell info

Återbetalningar från mottagningen har skickats ut, nästan alla har fått tillbaka pengar som de har lagt ut.

### **I5 Nyhetsbrev**

Ordförande berättar om Umeå studentkårs nyhetsbrev, bra sätt att sprida information på (exempelvis om skrivartävlingen).

## **Diskussion**

### **D1 Stormöte**

Ordförande berättar om stormötet 12/10. Ordförande behöver ej hjälp. Kassör ska fixa balans och resultaträkning. Information ska ges ut minst två veckor innan. Förslag: 28/9.

### **D2 Halloweenfest**

3-4 personer behövs för planering. Frida Endertorp, Salina Söderberg och Sofia Njurin anmäler sitt intresse. Lokal ska hittas.

### **D3 Andra aktiviteter under hösten**

Förslag från styrelsen: Tidsperiod på ca 3 veckor, revenge/return of the mottagning, anordna eventen som inte blev av, ett event per vecka. Eventuellt varannan vecka, mer realistiskt, inte för intensivt.

Förslag på event: musikquiz, filmkväll, julfest, skrivcirkel, finsittning vid jul etc.

Skrivcirkel varannan vecka.

Förslag: Ordförande ansvarar för att lokaler bokas och anordnar ett schema för ansvariga. Mer bestäms nästa möte.

### **D4 Intern aktivitet i styrelsen?**

Biobiljetter, 10 st ska användas! En film röstas fram av medlemmarna.

## D5 Värva styrelsemedlemmar?

Förslag: skicka meddelanden till potentiella medlemmar, samtal, skriva "intervjuer" på sociala medier.

## Beslut

### B1 Beslut om Stormöte

Inga beslut att ta.

### B2 Beslut om Halloweenfest

Salina, Frida och Sofia börjar planera (godkänns).

### B3 Beslut om Aktiviteter

Salina ansvarar för lokalbokningar och att fixa ett schema. De som vill hålla i en skrivcirkel ska anmäla sig till Salina (godkänns).

### B4 Beslut om interna aktiviteter

Ordförande skriver ner förslag på filmer som sedan ska röstas fram i styrelsen Discord (godkänns).

### B5 Värkning om Styrelsemedlemmar

Styrelsen har lite extra push på sociala medier (godkänns).

## Övrig fråga:

Valdemar frågade om kanalerna i Discord.

## **F4 Möte avslutas**

## Underskrifter

Ordförande: Salina Söderberg

Sekreterare: Frida Endertorp

Justerare: Sofia Njurin